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Nämndens råd för funktionshinderfrågor 

 

Nämndens råd för funktionshinderfrågor Protokoll 2017-05-04 

Närvarande Ledamöter: 

Pia Olsson RSMH vice ordförande 

Nan Berntsson, DHR 

Göran Gustavsson, SRF  

Avraam Lazaridis, HSO/R 

 

Tjänstemän: 

Ulrika Axelsson verksamhetsområdeschef socialtjänst vuxna 

Linda Lantz, utredare staben socialtjänst vuxna. 

Mats Grönvik, parkingenjör Kansliavdelningen 

 

Inbjuden gäst: 

Lena Huss ordförande i HSO Stockholm 

  

Tidpunkt: 2017-05-04 kl. 13.30 -15.30  

Plats: Rinkeby-Kista mottagningen Borgafjordsgatan 14 Kista 

Sekreterare: Linda Lantz  

 

 

 

 

Datum för justering:           2017-06-07 

 

Justeras:   

 

 

 

Pia Olsson, vice ordförande 

 

 

 

Nan Berntsson, DHR  
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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Dagens ordförande Pia Olsson, hälsade alla välkomna och öppnade 

dagens sammanträde. Ordinarie ordförande Karin Lansky har 

lämnat återbud pg av sjukdom. 

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet den 12 april 2017.  

 

§ 4 Fastställa tid för justering av protokoll 

Dagens protokoll justeras vid sammanträdet den 7 juni 2017. 

 

§ 5 Information och dialog   

Mats Grönvik presenterar sig. Han är landskapsingenjör och ska 

bland annat arbeta med utveckling av parker i stadsdelsområdet. 

Har tidigare arbetat med liknande frågor i Sundbybergs stad. 

Tillgänglighetsvandring bokas t fredag 16/6 kl.13.00 samling i 

receptionen. 

 

Lena Huss hälsas välkommen. Lena är ordförande i HSO sedan 4 år 

tillbaka. Hon är även ordförande i ångestföreningen.  

 

 Frågan om brist på ledamöter i råden. 

Frågan är problematisk. HSO:s medlemsföreningar nominerar till 

HSO som i sin tur lämnar förslag till Stockholms stad där beslut 

fattas om tillsättning av platserna i råden. Ersättningarna 

begränsar intresset för att ta uppdragen då förlorad arbetsinkomst 

inte ersätts. Ca 80-100 personer saknas idag för platser i råden. 

Kommunfullmäktige är det organ som kan fatta beslut om att råd 

slås ihop. Viktigt att alla föreningarna inom HSO uppmärksammar 

problemet och jobbar för att rekrytera personer till råden. 

 

Utbildning i styrelsearbete via t.ex. studieförbund rekommenderas 

för föreningarna att erbjuda sina medlemmar. Att veta vad det i 

praktiken innebär att sitta i en styrelse eller ett råd för 

funktionshinderfrågor kan göra det lättare för medlemmar att ta 

uppdrag. 

 

Lena rekommenderar även rekrytering och informationsspridning 

om rådet vid organiserade aktiviteter i stadsdelsområdet. Årligen 

anordnas bland annat nationaldagsfirande i Rinkebyden 6 juni och 

Husbyfestivalen på hösten. 
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 Fråga om att slå ihop några möten per år med Spånga-

Tensta. Kanske även bjuda in några tjänstemän ifrån olika 

enheter t.ex. missbruk där samarbete för målgruppen finns. 

Om råden kommer överens om att samarbeta finns inget hinder till 

detta. 

 

 Brister i tillgänglighet t. ex. uteserveringar och offentliga 

lokaler. 

Tillgänglighetsvandring, jättepositivt att detta görs. Förslag att 

göra detta tillsammans med politikerna. 

 

§ 6. Förvaltningsinformation 

 Tema: likställighet för årets socialtjänstdagar som anordnats 

av Stockholms stad.  

 T1 håller på att sammanställas. Kommer upp på 

majnämnden. 

 Arbetet med Communitycenter i Rinkebyskolan pågår. 

 Den nya servicebostaden på Rinkebyterrassen skulle ha 

öppnat sex lägenheter i maj. Inflyttning har skjutits fram pg 

av brandsäkerheten i området då byggnation fortfarande 

pågår. Servicebostaden kan tas i bruk tidigast i november. 

Inflyttning kommer därmed att ske i alla tolv lägenheterna 

samtidigt. 

 

§ 7. Ärenden till nämnden 

 Ingen information. 

 

§ 8 Övriga frågor 

 Frågan om rådets möten m presidiet och nämnden ligger 

hos nämnd sekreteraren. 

 Den 1 juni kommer det nya personliga ombudet. 

 Önskemål om att rådets sekreterare bjuder in 

boendestödjarnas chef Magnus Nord. 

 Kvarstående ifrån tidigare möte: Önskemål om att träffa 

nämnd och presidiet. Nämndsekreteraren ska återkomma 

med tider för detta. 

 

§ 9 Nästa sammanträde 

Onsdag 7 juni kl. 13.30 -15.30. 

OBS! lokal Rinkeby-Kista mottagningen. 

 

§ 10 

Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.   
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